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REFERAT: 
 

Generalforsamlingen 5. marts 2001. 
 
Der var følgende dagsorden: 
1. Valg af referent 
2. Valg af dirigent 
3. Formandens beretning 
4. Fremlæggelse af regnskab 
5. Indkomne forslag 

herunder fastsættelse af kontingent 
6. Valg af: 

a. Formand for 2 år 
b. Sekretær for 2 år 
c. Fire bestyrelsesmedlemmer for 1 år 
d. To suppleanter for 1 år 
e. En revisor 
f. En revisorsuppleant 

7. Eventuelt. 
 
Pkt. 1: 
Per Kyllesbech blev valgt som referent. 
 
Pkt. 2: 
René Larsen blev valgt til dirigent. - Han videregav ordet til formanden, Erling Jensen. 
 
Pkt. 3: 
Erling indledte beretningen med at beklage at bestyrelsen måtte udsætte den planlagte generalforsamling, der 
var indkaldt til den 5. februar. - Aflysningen skyldtes det ekstremt dårlige vejr denne dag. 
Sidste år lovede vi på generalforsamlingen hinanden, at vi ville bakke undergrupperne op og støtte de 
arrangementer, der foregår i grupperne og i andre sammenhænge i klubben. - Bestyrelsen er er af den 
opfattelse, at det tit kun er få medlemmer ud over bestyrelsen, der deltager i møderne.  
Erling opfordrede til, at man kommer på møderne og påvirker aktiviteterne. - Det er jo trods alt 
medlemmernes interesser, vi forsøger at føre ud i livet. 
Der har, ligesom de øvrige år, været mange forskellige aktiviteter i klubben. - Der har været foredrag om 
opdræt af selskabsakvariefisk, opbygning af akvarier og butiksbesøg. - Der har været hjemmemøder og 
udebesøg med terrariegruppen, og saltvandsgruppen har bl.a. haft en foredragsholder på besøg. 
Hjemmemøderne har nok været det, der har tiltrukket flest medlemmer. 
Vore udadvendte aktiviteter i bl.a. udstillingsgruppen har båret frugt, idet klubben nu er oppe på 68 
medlemmer, hvilket faktisk er det største medlemstal for klubber udenfor København. - Tallet dækker også 
familiemedlemskaber, og vi mener børnene er en vigtig kilde til vækst i klubben på sigt. - Vækst er dog ikke 
alt, vi skal også være i stand til at aktivere de nye medlemmer, så vi kan fastholde disse. 
Jagten på bedre egnede klublokaler er stadig i gang. - Vi har haft flere kontakter ude, både private og 
kommunale. - Der er endnu ingen afklaring, bl.a. på grund af vores, trods alt, ringe størrelse, og dermed lille 
økonomi. Det er jo valgår i år, så man kan jo håbe at det gør politikerne mildere stemt. 
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Erling opfordrede medlemmerne til at sige til, hvis de får nys om ledige lokaler i deres lokalområde. 
Beretningen sluttede med en tak til annoncørerne i klubbladet. - Uden deres økonomiske støtte, kunne vi ikke 
udgive det antal blade pr. år, som vi gør. Derudover takkede han den øvrige bestyrelse for årets samarbejde. 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 4: 
Kassereren Lotte Jensen fremlagde det reviderede regnskab, der sammen med en oversigt over klubbens 
aktiver var uddelt til de fremmødte medlemmer. 
Regnskabet udviste et overskud på bl.a. bladdriften, hvilket hovedsagelig skyldes, at trykningen sponsoreres. 
- De fleste udgifter er gået til udstillingsaktiviteter, hvor der bl.a. er købt materialer til akvariereolen og til en 
ny terrariereol. - Bestyrelsen ønsker bl.a. at bruge de opsparede midler til indkøb af et digitalkamera, der kan 
bruges af medlemmerne til at illustrere egne artikler til medlemsbladet, og til at forevige klubaktiviteter med 
(ture, hjemmebedømmelser m.v.). 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 5: 
Der var der forslag fra bestyrelsen om ændring af §1 stk. 1 i klublovene: 
"På baggrund af vore aktiviteter med terrariehobbyen fremsender en enig bestyrelse ændringsforslag til §1 
stk. 1: 
Nuværende: Klubbens navn er Vestsjællands Akvarieklub. 
Forslag:  Klubbens navn er Vestsjællands Akvarie- og Terrarieklub 
På bestyrelsens vegne 
Erling Jensen 
Formand" 
Erling uddybede forslaget, der kommer på baggrund af den store aktivitet, der er i terrariegruppen, hvilket 
efter bestyrelsens mening, berettiger til at denne aktivitet kommer til udtryk i klubbens navn. 
På et spørgsmål om dette medfører ændring af klubbens logo, blev det oplyst, at bestyrelsen har et forslag 
parat, men at den gerne vil have forslag til en ændring af logoet fra medlemmerne. Forslag(ene) bliver 
præsenteret i klubbladet og på klubbens hjemmeside i nærmeste fremtid, hvis bestyrelsens forslag vedtages. 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget. - Herefter er klubbens navn Vestsjællands Akvarie- og Terrarieklub 
(VAT). 
Der var forslag fra bestyrelsen om uændret kontingent. 
Allan foreslog, at man i et forsøg på at få flere unge ind i klubben, kunne nedsætte juniorkontingentet til 
f.eks. kr. 100 pr. år. 
Dette forslag førte til en kort debat, hvor der blev givet udtryk for, at der også skal aktiviteter til at trække de 
unge til, det kunne bl.a. være kurser under aftenskoleloven, hvilket bl.a. klubberne i Holbæk, Ølstykke og 
Roskilde gør, men der skal være folk til at påtage sig opgaven. - Allan ville gerne påtage sig en sådan 
opgave. - Bestyrelsen drøfter det og undersøger mulighederne. 
Forslaget om ændring af juniorkontingentet til kr. 100 pr. år blev vedtaget. - Forslaget træder i kraft med 
virkning fra kontingentåret 2002. 
 
Pkt. 6: 
Følgende blev valgt: 
Formand: Erling Jensen blev genvalgt 
Sekretærr: Per Kyllesbech Petersen blev genvalgt 
De fire bestyrelsesposter: 
John Pærremand, cichlidegruppen, genvalgt. 
Jens Bjarne Larsen, selskabsakvariegruppen, genvalgt. 
Poul Wismann, terrariegruppen, genvalgt. 
Finn Parker Olsen, havebassingruppen, genvalgt. 
To suppleanter: 
Jørn Bruun, genvalgt. 
Birthe Petersen, genvalgt. 
Revisor: Michael Holmboe, genvalgt. 
Revisorsuppleant: Hans Prammann, genvalgt. 
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Pkt. 7: 
Erling opfordrede forsamlingen til at hjælpe med til at gøre medlemmerne mere aktive i klubben - bl.a. ved 
at tilmelde sig hjemmebedømmelseskonkurrencen.  
- Christine kom et forslag om at lave en "brainstorming" for at finde på nye aktiviteter, hvilket i øvrigt blev 
gjort i efteråret med succes, og som bestyrelsen gerne vil tage op igen. - Mødetidspunktet kl. 17 er meget 
tidligt for folk, der arbejder udenfor området, og som evt. også har børn, derfor stillede Christine forslag om 
at ændre mødetidspunktet til 19.30. - Spørgsmålet om aftenskoleaktiviteter blev taget op igen. - Bestyrelsen 
drøfter forslagene. 
René spurgte til bestyrelsens holdning til et forslag fra Folketinget om nye regler for dyrevelfærd i 
forbindelse med handel og udstilling af dyr. Forslaget stiller større krav til bl.a. dyrehandlerne, og det gøres 
mere strafbart at handle med truede dyrearter. - Bestyrelsen støtter naturligvis initiativet fra Folketinget. 
Per opfordrede medlemmerne til at bruge klubbens hjemmeside, idet bestyrelsen og grupperne bruger siden 
til at komme med sidste-øjebliks-meddelelser, som ikke har kunnet nå at komme med i klubbladet. - Det kan 
være mødeemner i grupperne, som ikke har været klar til bladets deadline o. lign. For eksempel var 
aflysningen af generalforsamlingen på siden om eftermiddagen den 5. februar, og indkaldelsen til den 5. 
marts kunne også hentes frem samme dag. 
 
Referent: 
Per Kyllesbech Petersen 
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